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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro infrastrukturu, technickou 
vybavenost a životní prostředí ZHMP  

 

ZÁPIS z 24. jednání 
Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP konaného  

dne 20. 4. 2021 v 15:00 hod. 
on-line v prostředí Cisco Webex 

     

Přítomni: RNDr. Jana Plamínková, Tomáš Murňák, Tomáš Vojtíšek, Mgr. Vít Zeman, Ing. Eva Tylová, Mgr. Jakub Lepš, 
Ing. Vladimír Schmalz, Ondřej Růžička,  Bc. Tomáš Štampach, RNDr. Marcela Plesníková (do 17.15 hod) 

Omluven: Milan Maruštík 
Hosté: RNDr. Martin Bursík (předseda Komise RHMP pro udržitelnou energii a klima), Ing. Tomáš Voříšek (člen 

Komise RHMP pro udržitelnou energii a klima), Ing. Jaroslav Klusák Ph.D. (vedoucího oddělení 
energetického manažera hl. m. Prahy) 

Jednání řídila: RNDr. Jana Plamínková, předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní  

Schválený program: 
 

Bod Věc 

1. Zahájení  

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele a schválení minulého zápisu 

3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

5. Klimatický plán hl. m. Prahy do roku 2030: Praha na cestě k uhlíkové neutralitě - představení dokumentu 

6. Různé 
 
K jednotlivým bodům programu: 

1. Zahájení 

Zasedání Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP bylo zahájeno v 15.00 hod  
a řídila ho předsedkyně výboru RNDr. Jana Plamínková. Předsedkyně výboru přivítala přítomné členy a pozvané 
hosty a dále konstatovala, že výbor je usnášeníschopný tím, že je přítomna nadpoloviční většina členů. Členové 
výboru byli řádně pozváni a obdrželi všechny projednávané materiály. Omluven byl Milan Maruštík. 

2. Schválení navrženého programu, volba ověřovatele zápisu a schválení minulého zápisu 

usnesení k bodu 2. 

2.1 výbor souhlasí s navrženým programem jednání 

přijato jednohlasně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

2.2 výbor souhlasí, aby se ověřovatelem zápisu stal Tomáš Murňák 

přijato jednohlasně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 

Předsedkyně výboru konstatovala, že byl zápis rozeslán elektronicky a nebyly k němu žádné připomínky. 

2.3 výbor schvaluje zápis z 23. zasedání výboru dne 16. 3. 2021 

přijato jednohlasně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0 
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3. Souhrnná informace o tiscích předkládaných do ZHMP 

Předsedkyně výboru konstatovala, že tisky Z-9301 a Z-9053 byly zaslány v předstihu a nebyly k nim připomínky. 
Podrobnější informace k předkládaným tiskům podal náměstek primátora hl. m. Prahy Ing. Petr Hlubuček. 

usnesení k bodu 3. 

3.1 výbor doporučuje tisk Z-9301 a Z-9053 ke schválení 

přijato jednohlasně, pro: 10, proti: 0, zdržel se: 0  

4. Souhrnná informace o tiscích předložených do RHMP 

Předsedkyně výboru uvedla, že přehled tisků za období od 22. 3. do 19. 4. 2021 byl rozeslán elektronicky. K tiskům 
nebyly žádné dotazy ani připomínky. RNDr. Jana Plamínková upozornila na 4 tisky, které byly schváleny předchozí 
den na jednání RHMP. Jedná se o tisky, které optimalizují rozpočet a přesun financí na akce realizovatelné z důvodu 
připravenosti v nejbližší době. Pan náměstek dodal, že s příslušným radním Pavlem Vyhnánkem, M.A. dojednal na 
převodech financí z loňského roku. Dále požádal členy výboru o podporu, aby ve svých politických klubech přednesli 
potřebu navýšit rozpočet o další finanční prostředky z hospodářského výsledku minulého roku v částce 150 až 200 
mil. Kč, z důvodu realizace dalších aktuálně připravených staveb v rámci městských částí. Pan náměstek dále 
informoval, že reviduje dotace, které byly v letech 2019 a 2020 přiděleny městským částem na tzv. „klimatický 
závazek“. Loňský rok bylo vyčleněno 212 mil. Kč a předešlý rok 242 mil. Kč. Dále konstatoval, že čerpání dotací bylo 
v roce 2019 50% a v roce 2020 pouze 30%. Současně dochází k revizi cca 250 projektů „Implementačního plánu 
adaptační strategie na změnu klimatu 2020-2024“ (projekty městských, částí, městských firem i jiných subjektů).  

V otevřené diskuzi bylo řešeno čerpání rozpočtu na akce městských částí a tisk týkající se „k návrhu na rozhodnutí 
výběru dodavatele na veřejnou zakázku – projektové řízení Implementačního plánu strategie adaptace hl. m. Prahy 
na změnu klimatu 2020-2024“. Ing. Schmalz uvedl, že podá podnět kontrolnímu výboru na prošetření tohoto 
výběrového řízení. Náměstek primátora vysvětlil obsah tohoto tisku a zároveň uvedl, že se do výběrového řízení 
přihlásil pouze jeden subjekt. Konstatoval, že s výsledkem souhlasí. Zároveň podpořil prošetření tohoto výběrového 
řízení kontrolním výborem.  

Ing. Petr Hlubuček informoval přítomné o aktuálně proběhlém výběrovém řízení na nového ředitele investičního 
odboru, který bude představen členům výboru na některém z následujících zasedání. 

usnesení k bodu 4. 

4.1 výbor bere na vědomí informaci o tiscích schválených v RHMP 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 2 

5. Klimatický plán hl. m. Prahy do roku 2030: Praha na cestě k uhlíkové neutralitě - představení dokumentu 

RNDr. Jana Plamínková přivítala zástupce komise RHMP pro udržitelnou energii a klima RNDr. Martina Bursíka 
(předseda), Ing. Tomáše Voříška (člen) a dále Ing. Jaroslava Klusáka Ph.D., vedoucího oddělení energetického 
manažera hl. m. Prahy. Pozvaní experti uvedli prezentaci informacemi o aktuální klimatické situaci v Praze, vznik 
dokumentu, uhlíkové stopě Prahy. Následně představili samotný dokument (přínosy, investice, oblasti energetiky  
a budov, dopravy, adaptace, cirkulární ekonomiky apod.) a prioritní projekty (bioplynová stanice pro využití 
komunálních bioodpadů, využití tepla odpadních vod z pražské ústřední čistírny, Pražské společenství obnovitelné 
energie, modernizace veřejného osvětlení a jeho rozšíření o dobíjecí infrastrukturu pro elektromobilitu a bezemisní 
automobilová doprava).  

V otevřené debatě byly nastíněny možné způsoby naplnění cílů dekarbonizace (téma teplárenství), a to z pohledu jak 
expertního, tak politického. Dále bylo uvedeno, jakým způsobem bude dokument představen veřejnosti a jeho 
následný schvalovací proces. Dalšími diskutovanými tématy byly např. zakotvení výstavby dobíjecí infrastruktury 
v Pražských stavebních předpisech, výsadba stromů a stromořadí (v ulicích), instalace fotovoltaiky na střechy 
školských objektů v majetku hl. m. Prahy.  

Předsedkyně výboru poděkovala za představené informace a navrhla usnesení ke schválení. 

usnesení k bodu 5. 

5.1 výbor schvaluje Klimatický plán hl. m. Prahy do roku 2030 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 2 
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6. Různé 

Na příštím zasedání bude představen plán investičních akcí OCP hl. m. Prahy. 

Závěrem RNDr. Jana Plamínková poděkovala přítomným za účast a konstatovala, že další jednání bude 25. 5. 2021. 
Zasedání bylo ukončeno v 17.30 hod. 

 
 

 

 
RNDr. Jana Plamínková 

předsedkyně Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 
 
 
 
 

Tomáš Murňák 
ověřovatel zápisu, místopředseda Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 
Zapsala: Ing. Monika Kadlecová, tajemnice Výboru pro infrastrukturu, technickou vybavenost a životní prostředí ZHMP 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
  
  
 


